
Note from the Editors

This 68th volume marks a number of big changes with the journal. Most notably, the
editorial team has not only completely changed, but also doubled! The team is now
made up of two editors, Nicole Rosen and Anne-José Villeneuve, and two co-editors,
Gabriela Alboiu and Michael Dow. The new editorial assistant is Ana-Maria Jerca,
and our LaTeX assistant is Radu Craioveanu. We will continue to publish the
same number of pages and cutting-edge articles, but after discussions with the out-
going team, the Book Review section will be sunsetted. We will publish all book
reviews that are already in the system, but we will not be soliciting or accepting
any new ones, and Volume 68 will be the last volume containing book reviews.

The journal also has a fresh new look, an initiative spearheaded by our previous
team, but which they never got to enjoy. We will enjoy it for them, and thank them for
brightening the new cover and logo!

Other changes will be less obvious: while the journal has traditionally published
regular-length articles, book reviews, and squibs, and has recently launched the rubric
Commentaires, going forward, submissions will be referred to simply as ‘long
(regular) articles’ and ‘short articles’. The regular articles remain unchanged, but
the ‘short’ articles will be an umbrella category covering squibs, commentaires, or
other shorter contributions of interest to our readership. We hope that this flexibility
will encourage the submission of a greater variety of manuscripts from a more wide-
ranging authorship.

We wish to heartily thank the outgoing team: Heather Newell, Dan Siddiqi and
Máire Noonan, as well as Elizabeth Cowper, who have all helped with this transition.
Every member of the incoming team (other than our steadfast copyeditor Yannick
Morin) is new to the journal and to the process, but we are very excited about learning
the ropes and forging ahead. With our new and larger team, we fully intend to go
forward in a spirit of encouraging equity, diversity and inclusion in our practices
and our publications. We are very much looking forward to the years ahead!
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Mot de la rédaction

Ce 68e volume comporte de nombreux changements pour la revue, notamment le fait
que l’équipe éditoriale au complet a non seulement été renouvelée, mais a aussi
doublé ! L’équipe est désormais composée de deux rédactrices, Nicole Rosen et
Anne-José Villeneuve, et de deux co-rédacteurs, Gabriela Alboiu et Michael Dow.
La nouvelle assistante à la rédaction est Ana-Maria Jerca et notre assistant LaTeX
est Radu Craioveanu. Nous continuerons à publier le même nombre de pages et d’ar-
ticles de pointe, mais suite à des discussions avec l’équipe sortante, la section compte
rendus sera supprimée. Nous publierons tous les comptes rendus qui sont déjà dans le
système, mais nous n’accepterons pas de nouvelles soumissions, et le volume 68 sera
le dernier volume à contenir des comptes rendus.

La revue a également une nouvelle image, une initiative menée par les membres de
l’équipe sortante, mais dont nos collègues n’ont jamais pu profiter ! Nous en profiterons
pour eux, et les remercions d’avoir égayé la nouvelle couverture et le nouveau logo.

D’autres changements seront moins visibles : alors que la revue publie tradition-
nellement des articles de longueur usuelle ainsi que des nodules, et a récemment lancé
la rubrique Commentaires, les articles soumis seront désormais désignés simplement
« longs » ou « courts »; les articles « courts » regrouperont les nodules, les commen-
taires ou d’autres contributions plus brèves susceptibles d’intéresser notre lectorat.
Nous espérons que cette flexibilité entraînera la soumission d’une plus grande
variété de manuscrits, issus de plumes plus diverses.

Nous tenons à remercier chaleureusement l’équipe sortante : Heather Newell,
Dan Siddiqi et Máire Noonan, ainsi qu’Elizabeth Cowper, qui ont tous contribué à
cette transition. Chaque membre de l’équipe actuelle (à l’exception de notre fidèle
réviseure, Yannick Morin) est nouvellement en poste, et s’habitue graduellement
au processus; nous sommes très enthousiastes à l’idée d’apprendre les rouages du
métier et d’aller de l’avant. Avec cette nouvelle équipe élargie, nous comptons con-
tinuer nos efforts pour encourager l’équité, la diversité et l’inclusion dans nos pra-
tiques et nos publications, et nous voyons d’un très bon œil les années à venir.
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